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ΤΟ ΠΟΙΟΤΙΚΟ ΡΑΔΙΟΦΩΝΟ
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Σε Ευρύχου Αστρομερίτη
πωλεί ακίνητα η Altamira
Ακίνητα προς πώληση γύρω από τις κοινότητες

Ευρύχου και Αστρομερίτη προσφέρει
η Altamira Real Estate Εμπορικό κτήριο που

βρίσκεται κατά μήκος της Αρχιεπισκόπου Μακαρίου

πωλείται με ενδεικτική τιμή €400.000
Οικιστικό χωράφι 6.689 τ.μ θα πωληθεί με
ενδεικτική τιμή €170.000 7

TnciHoi η επιχειρηματικήAIljlUvTl πύλη της Κύπρου

Με σταθερούς ρυθμούς
κλείνουν επιχειρήσεις

Με σταθερούς ρυθμούς κλείνουν επιχειρήσεις
στην Κύπρο με την ανοδική πορεία να γίνεται

εμφανής από το 2015 και μετά Ωστόσο
ο αριθμός των εκούσιων εκκαθαρίσεων ο

οποίος σχετίζεται με την πανδημία είναι
μικρότερος

από αυτόν που παρουσιάζεται για
ολόκληρο το 2020 χρονιά που εφαρμόσθηκε
το lockdown 7

Υγειονομική βόμβα
βλέπουν στο ΤΕΠΑΚ

Νέο πρωτόκολλο που να προβλέπει εξ αποστάσεως

εκπαίδευση και διαδικτυακές εξετάσεις

ζητά η συντεχνία του ακαδημαϊκού
προσωπικού του ΤΕΠΑΚ Σε αντίθετη περίπτωση

λόγω της Όμικρον προειδοποιεί με
υγειονομική βόμβα ασκώντας για το θέμα
έντονη κριτική στη διοίκηση του Πανεπιστημίου

με αφορμή και πρόσφατη έκθεση της
Επιτρόπου Διοικήσεως 24

Η ΣΕΚ ζητά παρέμβαση ΠτΔ
για τις τράπεζες

Την ανάγκη λήψης μέτρων για την ακρίβεια
αλλά και για αποτροπή των αυξήσεων στις
τραπεζικές χρεώσεις θα θέσει μεταξύ άλλων

η ηγεσία της ΣΕΚ ενώπιον του ΠτΔ σε
σημερινή τους συνάντηση στο Προεδρικό
Στη συνάντηση αναμένεται να συζητηθούν

επίσης η προσπάθεια για εισαγωγή
εθνικού κατώτατου και η διαχείριση της πανδημίας

24

Εμφάνιση έξυπνων
πυλώνων φωτισμού

Στη θέση του βρίσκεται από το Σάββατο
ο πρώτος από τους 56 συνολικά έξυπνους
πυλώνες φωτισμού που θα τοποθετηθούν
στην πόλη της Πάφου Ανακοινώνοντας
την έναρξη της διαδικασίας ο δήμαρχος
ανέφερε πως το έργο θα συμβάλει στη ριζική

αναβάθμιση του φωτισμού της πόλης
και θα αλλάξει τη νυκτερινή εικόνα της Πάφου

12

Στους δρόμους ξεχύνονται
οι κάτοικοι 20 χωριών

Δυναμική αντίδραση 20 κοινοτήτων της ημιορεινής

Πάφου που εξυπηρετούνται από το
μοναδικό τραπεζικό κατάστημα στο Στρουμπί
και το οποίο ανακοινώθηκε ότι κλείνει οργανώνεται

αύριο Τρίτη 12
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ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΦΥΓΟΥΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΞΟΥΣΙΑ

Σκληρό ροκ από Στεφάνου
κατά Κυβέρνησης ΔΗΣΥ
Σφοδρή επίθεση κατά της Κυβέρνησης και της Πινδάρου
εξαπέλυσε χθες από το Συνέδριο της ΕΔΟΝ ο γ.γ του
ΑΚΕΛ Στέφανος Στεφάνου δηλώνοντας πως ο ΔΗΣΥ πρέπει

να φύγει από την εξουσία και θα φύγει με τη δική
μας δουλειά με τη δική μας σκληρή προσπάθεια 4

ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΤΑ ΚΕΝΑ ΠΟΥ ΠΡΟΚΥΠΤΟΥΝ

Με μαζικές απουσίες μαθητών
και εκπαιδευτικών τα σχολεία
Μακριές αναμένονται σήμερα οι λίστες στα απουσιολόγια των
σχολείων τόσο για τους μαθητές όσο και για τους εκπαιδευτικούς

Ανησυχία εκφράζεται για την ομαλή λειτουργία των
μονάδων με τις εκπαιδευτικές οργανώσεις να αναφέρονται
σε μεγάλα κενά και πρωτοφανή υποστελέχωση 24

Εξαγγελία μέσω παραίτησης
Ο Ν Χριστοδουλίδης αποχωρεί από το ΥΠΕΞ και αρχίζει διάλογο με φόντο τις Προεδρικές του 2023

ΜΕΤΡΑ ΚΑΙ ΣΧΕΔΙΑ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ

Διατάγματα
προστασίας για νέες
περιοχές Natura 2000
Στη έκδοση διαταγμάτων για τρεις Ειδικές Ζώνες Διατήρησης
ΕΖΔ που αφορούν στις περιοχές Φάρος Κάτω Πάφου Ποταμός

Περιστερώνας και Περιοχή Λυμπιών Αγία Άννας προχωρεί

η Κύπρος εκπληρώνοντας με αυτό τον τρόπο τη δέσμευση
που ανέλαβε έναντι της Κομισιόν στο πλαίσιο της πρόσφατης
παράβασης 3

Μπάχαλο σ όλη την Κύπρο για εξασφάλιση rapid test
Το αδιαχώρητο και μακριές ουρές ακόμη και υπό βροχή στα σημεία των δειγματοληψιών
Πανδαιμόνιο επικράτησε χθες στα σημεία δειγματοληψίας

του υπουργείου Υγείας για διενέργεια rapid
test Παρά την αύξηση των κέντρων δειγματοληψίας
που ανακοίνωσε το υπουργείο εντούτοις αυτά και
πάλι δεν φάνηκαν αρκετά για να αποφευχθεί η ταλαιπωρία

καθώς ο κόσμος ανέμενε σε
μακριές ουρές ακόμη και υπό βροχή

Πέραν από τους ενήλικες που

χρειάζονται αρνητική διάγνωση για
να επιστρέψουν στην εργασία τους
παράλληλα χιλιάδες μαθητές χρειάστηκε

να υποβληθούν σε τεστ
προκειμένου

να εξασφαλίσουν σήμερα
την είσοδο τους στο σχολείο Λόγω της κατάστασης
που επικράτησε ο Φ δέχθηκε σωρεία παραπόνων
από πολίτες

Σε μια περίπτωση αναφέρθηκε στην εφημερίδα
ότι σε συγκεκριμένο κέντρο στη Λευκωσία είχε δοθεί

προτεραιότητα στα παιδιά με αποτέλεσμα εκείνα

να προσπερνούν τους ενήλικες ακόμη και τους

Έντονες διαμαρτυρίες
για πρωτοφανή
ταλαιπωρία και
προχειρότητα

ηλικιωμένους ή ασθενείς που ανέμεναν για ώρα 0
παραπονούμενος πολίτης αναφέρθηκε σε διάκριση
και διερωτήθηκε για ποιο λόγο δεν λειτούργησαν
κέντρα δειγματοληψίας μόνο για μαθητές ώστε να

μην υπόκεινται παιδιά και ενήλικοι σε αυτή την ταλαιπωρία

Αναφέρθηκε ακόμη ότι πέρα
απάτα παιδιά που προσπερνούσαν τις
ουρές επωφελούνταν και οι ενήλικες
που τα συνόδευαν καθώς και οι ίδιοι
στις πλείστες φορές έκαναν τεστ

Παράλληλα εκφράστηκαν παράπονα

για την παράλειψη των αρμοδίων

να ληφθούν πρόνοιες που θα

προστάτευαν τους πολίτες από καιρικά φαινόμενα
Αποτέλεσμα πολλοί άνθρωποι να περιμένουν στη
βροχή αδυνατώντας να απομακρυνθούν για να εξασφαλίσουν

ομπρέλα ή άλλον εξοπλισμό καθώς θα

έχαναν τη σειρά τους κα θα έπρεπε να περιμένουν
επιπρόσθετη ώρα Το αδιαχώρητο όπως αναφέρθηκε
στον Φ επικράτησε σε όλα τα κέντρα και καθ όλη

τη διάρκεια της ημέρας
Πάντως από την πλευρά του ο υπουργός Παιδείας

Πρόδρομος Προδρόμου σε δηλώσεις του σημείωσε
ότι από σήμερα η διαδικασία της δειγματοληψίας

για τους μαθητές θα πραγματοποιείται εντός των σχολικών

μονάδων
Εξέφρασε μάλιστα την κατανόηση του για την

πίεση που δέχθηκαν τα συνεργεία κατά τη διάρκεια
του Σαββατοκύριακου λόγω του μεγάλου αριθμού
των μαθητών που έπρεπε σήμερα να προσκομίσουν
αρνητικό τεστ για να μπουν στις τάξεις

Πέραν των 130.000 μαθητών στη δημόσια και ιδιωτική

πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια εκπαίδευση
σημείωσε χρειάστηκε να υποβληθούν σε διαγνωστικό
έλεγχο

Γεγονός που δημιούργησε ουρές και κάποια ταλαιπωρία

αλλά από σήμερα αυτό τελειώνει Σημείωσε δε
ότι στο εξής και στα δημοτικά σχολεία θα γίνεται δύο

φορές την εβδομάδα διαγνωστικός έλεγχος
Δέσποινα Ψύλλου

Η ΣΥΓΚΛΟΝΙΣΤΙΚΗ ΙΣΤΟΡΙΑ ΕΝΟΣ ΚΥΠΡΙΟΥ

Στον κολοσσό Google
παρά την αναπηρία όρασης
Η αναπηρία όρασης που έχει από την παιδική του ηλικία δεν στάθηκε εμπόδιο στο να
κατακτήσει τους στόχους του Ο συμπατριώτης μας Νεκτάριος Παΐσιος εργαζόμενος
εδώ και αρκετά χρόνια στην εταιρεία-κολοσσό Google ξεδιπλώνει τη συγκλονιστική του
ιστορία στέλνοντας μηνύματα αισιοδοξίας 3

ΒΑΡΥ ΤΟ ΤΙΜΗΜΑ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ

Ρεκόρ κρουσμάτων
και θανάτων στον κόσμο
Φρικτό το τίμημα στον κορωνοϊό σε πολλές χώρες του κόσμου στις οποίες επικρατεί ο

φόβος και ο πανικός Πέραν των 300 εκατομ ανέρχονται τα κρούσματα ενώ οι καταγεγραμμένοι

θάνατοι ασθενών με COVID-19 ξεπέρασαν τα 5 εκατομ 12

Τραγικό τέλος
λόγω covid
για τέσσερις
πολίτες

Την
παραίτησή του από το υπουργείο Εξωτερικών

ανακοίνωσε ο Νίκος Χριοτοδου
λίδης προβαίνοντας παράλληλα και στην
πρώτη του εξαγγελία σε σχέση με τις Προεδρικές

εκλογές του 2023 Η απόφαση για
παραίτηση οριστικοποιήθηκε την περασμένη

Παρασκευή το πρωί σε συνάντηση με τον Πρόεδρο
Αναστασιάδη στην οικία του στη Λεμεσό Η παραίτηση
έγινε αμέσως δεκτή και πλέον άρχισε η αντιστροφή μέτρηση

με τον Ν Χριστοδουλίδη να παραδίδει τα κλειδιά
του γραφείου του αύριο Τρίτη κατά πάσα πιθανότητα

στον Ιωάννη Κασουλίδη
Χθες για πρώτη φορά ο Νί

Η συνάντηση κοςΧριστοδουλίδης ανακοίνωσε

στους και δημόσια το ενδιαφέρον του

Καλόγηρους για τις Προεδρικές εκλογές του
Ο καραβοκύρης 2023 ειδικότερα εάν μια υπο
και οι καρχαρίες ψηφιότητά μου θα μπορούσε

να οδηγήσει σε ευρύτερες συνεργασίες

και φυσικά μετά από

διάλογο με την κοινωνία συμπεριλαμβανομένης και της
βάσης του ΔΗΣΥ του κόμματος μου στης οποίας τη στήριξη

φυσιολογικά και αναμενόμενα θα προσέβλεπα
Ταυτόχρονα ο απερχόμενος ΥΠΕΞ ανακοίνωσε την έναρξη
ενός διαλόγου που θα έχει ως αποτέλεσμα την ετοιμασία
ενός προγράμματος επί όλων των προκλήσεων που ως χώρα

καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε με τρόπο σύγχρονο
Αφού ξεκαθάρισε πως δεν έχει ακόμα λάβει τις τελικές
του αποφάσεις θα συνεχίσει εκτός χρονοδιαγραμμάτων

που επέβαλαν οι μεθοδεύσεις άλλων κατέληξε στέλνοντας

το μήνυμα πως η κυπριακή κοινωνία δεν έχει
ανάγκη από καρχαρίες αλλά από έναν καλό καραβοκύρη
που θα ενώνει ευρύτερες δυνάμεις και θα κτίζει στέρεες
συνεργασίες Ο Ν Χριστοδουλίδης κράτησε μέσα από

τη δήλωσή του ανοικτή την πόρτα για τον ΔΗΣΥ ενώ είναι

ξεκάθαρο πως η όποια πορεία του προς τις Προεδρικές
θα είναι εκτός των διαδικασιών που ανακοινώθηκαν από

τη Συναγερμική ηγεσία Η πρώτη αντίδραση από την Πινδάρου

κινήθηκε στο ίδιο μήκος κύματος με τη δήλωση
Αβέρωφ Νεοφύτου της περασμένης Παρασκευής στοχεύοντας

στον κομματικό πατριωτισμό των Συναγερμικών
Καθόλου τυχαία η παραπομπή στο 2003 και η επίκληση
του μπαμπούλα της επανόδου του ΑΚΕΛ στην εξουσία

Το μήνυμα Αναστασιάδη μέσω Φ
Ο Πρόεδρος Αναστασιάδης στο Β μέρος της συνέντευξης

που παραχώρησε προς τον Φ η οποία λήφθηκε
μέρες πριν τα τελευταία γεγονότα στο κυβερνητικό στρατόπεδο

είχε φροντίσει να στείλει συγκεκριμένο μήνυμα
προς όσους ενδιαφέρονται για τις Προεδρικές του 2023

Διαμήνυσε πως θα πρέπει να ληφθούν σοβαρά υπόψη
δύο βασικές παράμετροι η εκλεξιμότητα και η ενότητα
της παράταξης 4

ΐΐί î ί;Λ

AEK ΑΠΟΛΛΩΝ

Το ντέρμπι συνεχίζεται
To ντέρμπι κορυφής ανάμεσα στην ΑΕΚ και τον
Απόλλωνα 2-1 έχει και συνέχεια Το θέμα με τα

θετικά και στη συνέχεια τα αρνητικά τεστ κο
ρωνοϊού δύο παικτών της λαρνακιώτικης ομάδας
παίρνει διαστάσεις ενώ με οδηγίες του υπουργού
Υγείας τα επίμαχα δείγματα θα αποσταλούν στο
Ινστιτούτο Νευρολογίας και Γενετικής για επαλήθευση

GOAL 13

24
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Υγειονομική βόμβα
βλέπουν στο ΤΕΠΑΚ

Νέο πρωτόκολλο που να προβλέπει εξ αποστάσεως

εκπαίδευση και διαδικτυακές εξετάσεις

ζητά η συντεχνία του ακαδημαϊκού
προσωπικού του ΤΕΠΑΚ Σε αντίθετη περίπτωση

λόγω της Όμικρον προειδοποιεί με
υγειονομική βόμβα ασκώντας για το θέμα
έντονη κριτική στη διοίκηση του Πανεπιστημίου

με αφορμή και πρόσφατη έκθεση της
Επιτρόπου Διοικήσεως 24
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Ζητούν νέο πρωτόκολλο στο ΤΕΠΑΚ
Οι καθηγητές του Πανεπιστημίου προειδοποιούν για υγειονομική βόμβα

Α λλαγή του πρωτοκόλλου
μαθημάτων στο ΤΕΠΑΚ
και εξ αποστάσεως εκπαίδευση

ζητά η Συντεχνία
του Ακαδημαϊκού Προσωπικού
του πανεπιστημίου ΣΑΠ ΤΕΠΑΚ

κάνοντας λόγο σε ανακοίνωση

της για το ενδεχόμενο
το ΤΕΠΑΚ να αποτελέσει

υγειονομική βόμβα Στην
ανακοίνωση

με την
Έντονη κριτική οποία ασκεί
στη διοίκηση τα ι έντονη
του Πανεπιστημίου κριτική στη
από τη συντεχνία διοίκηση
ακαδημαϊκού του ΤΕΠΑΚ
προσωπικού του η συντεχνία
ΤΕΠΑΚ που ζητά αναφέρει ότι
εξ αποστάσεως μετά από
εκπαίδευση τις τελευταί¬

ες εξελίξεις
που αφορούν

στην επιδημιολογική εικόνα

που επικρατεί στη χώρα
με την άνευ προηγουμένου
έξαρση κρουσμάτων COVID-19
αλλά και την πρόσφατη Έκθεση

της Επιτρόπου Διοικήσεως
και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων
αναφορικά με το πρωτόκολλο
ΤΕΠΑΚ για τον τρόπο διεξαγωγής

μαθημάτων κατά το
φθινοπωρινό

εξάμηνο του έτους
2021 το ΔΣ της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ
εκφράζει την έντονη ανησυχία

του για την όλη κατάσταση

Η S Η J

που έχει επιφέρει η πανδημία
αλλά ταυτόχρονα και την έντονη

αποδοκιμασία του για τους
έως τώρα χειρισμούς της Διοίκησης

του ΤΕΠΑΚ
Τα μέλη της Συγκλήτου

προστίθεται δεν έχουν ενημερωθεί

για τη σημαντική και

κρίσιμη έκθεση της Επιτρόπου
ημερομηνίας 16/12/21 από τον
Πρύτανη του Πανεπιστημίου
καθηγητή Παναγιώτη Ζαφείρη
που είναι και ο Πρόεδρος της
Συγκλήτου Ταυτόχρονα συνεχίζει

η ανακοίνωση βαδίζουμε
για ακόμη μια φορά σε κρίσιμη
συνεδρία της Συγκλήτου στις
12 Ιανουαρίου χωρίς να έχουν
ενημερωθεί ακόμη τα μέλη
για την ημερήσια διάταξη της
συνεδρίας μη δίνοντας έτσι τη
δυνατότητα των μελών να μελε¬

τήσουν και να επεξεργαστούν
τα θέματα αλλά και να διαβουλευθούν

με τις σχολές τις οποίες
εκπροσωπούν προτού τοποθετηθούν

σε τόσο κρίσιμο θέμα
Με γνώμονα όπως υποστηρίζεται

την ασφάλεια και την
υγεία του συνόλου των μελών
της πανεπιστημιακής κοινότητας

του ΤΕΠΑΚ καθώς και το
ανθρώπινο δικαίωμα σε ισότιμη
πρόσβαση στην εκπαίδευση και

στην εργασιακή απασχόληση
το ΔΣ της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ καταγράφει

συγκεκριμένες προτάσεις
για το Εαρινό εξάμηνο 2022
Μεταξύ άλλων η συντεχνία
αναφέρει ότι το Πανεπιστήμιο
πρέπει να συμμορφωθεί με
τη σύσταση του Υπουργικού
για εξ αποστάσεως εκπαίδευση

και διαδικτυακές εξετάσεις

στην τριτοβάθμια εκπαίδευση

υπενθυμίζοντας πως το
ΤΕΠΑΚ κατά τη διάρκεια του
πρώτου κύματος της πανδημίας

λειτούργησε εξ ολοκλήρου
διαδικτυακά χωρίς να προκληθούν

αντιδράσεις σε σχέση με
την ποιότητα της παρεχόμενης
εκπαίδευσης και χωρίς να παρουσιαστούν

τα προβλήματα
διδασκαλίας και οι παράνομες
διακρίσεις που έχουν παρουσιαστεί

με το Πρωτόκολλο του
Φθινοπωρινού εξαμήνου όπως
αυτές έχουν επισημανθεί και
από την Επίτροπο Διοικήσεως
και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων
Με δεδομένο ότι βρισκόμαστε
σε ένα στάδιο όπου η μετάλλαξη

Όμικρον είναι πολύ πιο

μεταδοτική τα μέλη της Συντεχνίας

εκφράζουν σοβαρές
ανησυχίες για το κατά πόσο
είναι ασφαλές να γίνονται μαθήματα

σε αίθουσες διδασκαλίας

ή/και εργαστήρια Θεωρούν
δε επικίνδυνη για τη δημόσια
υγεία την προσφορά όλων των

μαθημάτων διά ζώσης και την
απόρριψη της επιλογής της εξ
αποστάσεως εκπαίδευσης Με
την ενδεχόμενη επιμονή στην
υιοθέτηση μιας τέτοιας επιλογής
σε αυτή την κρίσιμη περίοδο το
ΤΕΠΑΚ το πιθανότερο είναι να
αποτελέσει μια υγειονομική
βόμβα συμπληρώνει
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Γ.Γ.ΑΚΕΛ

Ο ΔΗΣΥ πρέπει να φύγει
από την εξουσία και θα φύγει

με σκληρή προσπάθεια
ΣΕΛ 3

mmm
Στην κάλπη 203.792

ψηφοφόροι ιη

μεθεπόμενη Κυριακή
ΣΕΛ 3

Ν ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ

Φεύγει απόΥΠΕΙγυρίζο™
την πλάτη oris εσωκομματικά ν

διαδικασία του ΔΗΣΥ Û T
ΣΕΛ 3

ΑΡΑΥΓΗ
ΤΟΥΤΗ Η ΔΙΨΑ ΔΕΝ ΣΒΗΝΕΙ ΤΟΥΤΗ Η ΜΑΧΗ ΔΕΝ ΠΑΥΕΙ ΧΙΛΙΑ ΧΡΟΝ ΙΑ ΑΝ ΠΕΡΑΣΟΥΝ ΔΕΝ ΠΕΘΑΙΝΟΥΜΕ ΣΚΛΑΒΟΙ

ΕΤΟΣ 66ο
ΑΡ ΦΥΛΛΟΥ 22811 ΤΙΜΗ €1 20 „— ι ΔΕΥΤΕΡΑ 10 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2022

www.haravgi.com.cy μ

Έκανε ποδαρικό με άνοδο
σιην κορυφή η ΑΕΚ™.„

Ά

ΚΛΕΙΔΙ Η ΑΠΟΔΟΣΗ ΤΗΣ ΟΝΟΗΟΙΑΣ ΓΙΑ ΤΟΝ ΜΠΕΡΓΚ
Ο ΟΠΟΙΟΣ ΨΑΧΝΕΙ ΛΥΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΔΕΚΑΑΑ

Πήραν €1 ôis από pûnous και ΦΠΑ και

αρνούνται να δώσουν πίσω €75 εκ
Την ίδια ώρα η Κομισιόν συστήνει αξιοποίηση των εσόδων από τα δικαιώματα εκπομπή ρύπων

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΣΤΗ ΣΕΛΙΔΑ 6

Την τελευταία 5ετία οι καταναλωτές τπς ΑΗΚ
πλήρωσαν πάνω από €356 εκ σε δικαιώματα

ρύπων και πάνω από €750 εκ σε ΦΠΑ

Η κυβέρνηση ως άλλος τοκογλύφος
τσιγκουνεύεται να επιστρέψει διά τπς μείωσης

του ΦΠΑ στο 9 στο ρεύμα μόλις €75 εκ I
Η ΑΗΚ που δεν είχε καμία υποχρέωση

ως επιχείρηση προς πελάτες επέστρεψε
Ε56 εκ τα τελευταία δύο χρόνιαCi

7f Ij j^^M

Με 530 αντικαταστάσεις
μόνο για σήμερα
επανανοίγουν τα σχολεία

Λίγες ώρες πριν το επανάνοινμα των σχολείων ο
αρμόδιος

υπουργός παραδέχθπκε ως πρωτόγνωρο τον
αριθμό των εκπαιδευτικών που νοσούν Παρόλο που
προειδοποιείτο και για το πρόβλημα των αντικαταστάσεων

αυτό επιβεβαιώνεται αφού μόνο για σήμερα βρέθηκαν

530 αντικαταστάστες και παραμένουν 167 ακάλυπτες

θέσεις σελ 7

ΔΕΝ ΚΑΘΗΣΥΧΑΖΟΥΝ 01 ΠΡΟΣΦΑΤΕΣ ΡΟΕΣ ΣΤΑ ΦΡΑΓΜΑΤΑ
Το διήμερο 5-6 Ιανουαρίου καταγράφηκε εισροή στα φράγματα συνολικά 809 χιλιάδων κυβικών μέτρων
νερού Αν δεν ξεπεράσουμε τα 70 εκ κ.μ νερού σε πληρότητα τότε η χρονιά δεν θα είναι καλή λέει το
Τμήμα Υδάτων σελ β

Για υγειονομική βόμβα
στο ΤΕΠΑΚ μιλά το
Δ.Σ της συντεχνίας
του ακαδημαϊκού
προσωπικού σελ 7

Πάνω από 100
εταιρείες στον φτωχό
Νότο θα μπορούσαν
να φτιάχνουν mRNA
εμβόλια σελ a

CO

ô
Το πλουσιότερο
10 του πλανήτη
εκπέμπει τα μισά
θερμοκηπιούχα
αέρια σελ w

Η Διεθνής Αμνηστία
καλεί τις ΗΠΑ
να κλείσουν το
Γκουαντάναμο στο
έδαφος της Κούβας σελ η

dialagos.com.CY Άμεαη ενημέρωση με άποψη
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Για «υγειονομική βόμβ
στο ΤΕΠΑΚ μιλά το
Δ.Σ. της συντεχνίας
του ακαδημαϊκού
προσωπικού σελ. 7
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ν

Φοβούνται υγειονομική βόμβα

οτο ΤΕΠΑΚ
Την έντονη ανησυχία ίου για την όλη κατάσταση

που έχει επιφέρει η πανδημία αλλά
ταυτόχρονα και την έντονη αποδοκιμασία του

για τους έως τώρα χειρισμούς της Διοίκησης
του ΤΕΠΑΚ σε σχέση με τον τρόπο διεξαγωγής

των μαθημάτων εκφράζει το ΔΣ της Συντεχνίας

του Ακαδημαϊκού Προσωπικού του
ΤΕΠΑΚ κάνοντας λόγο για το ενδεχόμενο το

Πανεπιστήμιο να αποτελέσει υγειονομική
βόμβα Σε ανακοίνωσή της η συντεχνία αναφέρει

ότι μετά από τις τελευταίες εξελίξεις
που αφορούν στην επιδημιολογική εικόνα
που επικρατεί στη χώρα με την άνευ προηγουμένου

έξαρση κρουσμάτων COVID-19 αλλά
και την πρόσφατη Έκθεση της Επιτρόπου
Διοικήσεως και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων
αναφορικά με το πρωτόκολλο ΤΕΠΑΚ για τον
τρόπο διεξαγωγής μαθημάτων κατά το

φθινοπωρινό

εξάμηνο του έτους 2021 το ΔΣ της
ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ εκφράζει την έντονη ανησυχία
του γα την όλη κατάσταση που έχει επιφέρει
η πανδημία αλλά ταυτόχρονα και την έντονη
αποδοκιμασία του για τους έως τώρα χειρισμούς

της Διοίκησης του ΤΕΠΑΚ Τα μέλη
της Συγκλήτου προστίθεται δεν έχουν ενημερωθεί

για τη σημαντική και κρίσιμη έκθεση
της Επιτρόπου ημερομηνίας 16/12/21 από
τον Πρύτανη του Πανεπιστημίου καθηγητή
Παναγιώτη Ζαφείρη που είναι και ο πρόεδρος

της Συγκλήτου Ταυτόχρονα συνεχίζει η
ανακοίνωση βαδίζουμε για ακόμη μια φορά
σε κρίσιμη συνεδρία της Συγκλήτου στις 12

Ιανουαρίου χωρίς να έχουν ενημερωθεί ακόμη

τα μέλη για την ημερήσια διάταξη της συνεδρίας

μη δίνοντας έτσι τη δυνατότητα των
μελών να μελετήσουν και να επεξεργαστούν
τα θέματα αλλά και να διαβουλευθούν με τις
σχολές τις οποίες εκπροσωπούν προτού τοποθετηθούν

σε τόσο κρίσιμο θέμα Με γνώμονα
την ασφάλεια και την υγεία του συνόλου

των μελών της πανεπιστημιακής κοινότητας
του ΤΕΠΑΚ καθώς και το ανθρώπινο δικαίωμα

σε ισότιμη πρόσβαση στην εκπαίδευση
και στην εργασιακή απασχόληση το ΔΣ της
ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ παραθέτει συγκεκριμένες προτάσεις

γα το Εαρινό εξάμηνο 2022 Μεταξύ
άλλων θεωρεί ότι το Πανεπιστήμιο πρέπει να
συμμορφωθεί με τη σύσταση του Υπουργικού
για εξ αποστάσεως εκπαίδευση και διαδικτυ
ακές εξετάσεις στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση

υπενθυμίζοντας πως το ΤΕΠΑΚ κατά τη διάρκεια

του πρώτου κύματος της πανδημίας
λειτούργησε εξ ολοκλήρου διαδικτυακά χωρίς

να προκληθούν αντιδράσεις σε σχέση με
την ποιότητα της παρεχόμενης εκπαίδευσης
και χωρίς να παρουσιαστούν τα προβλήματα
διδασκαλίας και οι παράνομες διακρίσεις που
έχουν παρουσιαστεί με το Πρωτόκολλο του

Φθινοπωρινού εξαμήνου όπως αυτές έχουν
επισημανθεί και από την Επίτροπο Διοικήσεως

και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων
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